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ZAPISNIK 

sa 24. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 17. srpnja 2024. godine u 

prostorijama Općine Maruševec sa početkom u 19:00 sati 

 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI:  

Damir Šprem – predsjednik Općinskog vijeća Općine Maruševec, Tomica Kelemen, Marko 

Blažunaj, Miroslav Možanić, Nada Martinčević, Snježana Cerjan, Marijan Fatiga, Jasmina 

Kundija Gradiček, Tihomir Buden, Mirjana Podbojec, Valentina Štrlek, Renato Podbojec i 

Dragutin Kišić 

  

OSTALI NAZOČNI: 

Mario Klapša – općinski načelnik, Dragica Korpar – pročelnica, Anica Vincek – viša 

savjetnica za proračun, financije i računovodstvo, Zdravko Kukec - direktor MARKOM-a 

d.o.o., Spomenka Belcar – voditeljica zapisnika  

 

UTVRĐIVANJE KVORUMA 

Predsjednik utvrđuje kvorum i konstatira da je prisutno 13 vijećnika te je pravovaljano 

donošenje odluka. 

 

PITANJA I PRIJEDLOZI VIJEĆNIKA 

 

T. Buden – puno ljudi ima neka svoja događanja u svim društvenim domovima te je problem 

sa smećem, ne znamo kuda s njim, da li se može organizirati da kod tih domova budu kante 

bar za plastiku i papir ili da li se isto vozi na reciklažno dvorište? 

Nečelnik - primijetili smo da je problem sa smećem samo kod Društvenog doma Ločnjak, u 

svim ostalim domovima ljudi smeće koje skupe odnesu te ih ne ostavljaju u društvenim 

domovima 

T. Buden – kao udruga ne mogu svo smeće odnijeti k sebi doma, možda postoji kakva 

mogućnost da se negdje odloži to smeće? 

Načelnik – prilikom manifestacija smeće se može skupiti u vreće za smeće te se iste mogu 

dostaviti do Općine kod starog vatrogasnog doma te će biti pozvani  Ivkom da ih pokupi 

T. Buden – ljudi stalno pitaju da li postoji kakva mogućnost da se sprovodi održavaju iza 15 

sati, budući da svi dolaze oko 15 h doma sa posla, a sprovodi se održavaju većinom u 13 i 30, 

14 sati? 

Z. Kukec – radnici su zaposleni, imaju ugovor o radu koji je potpisani, Zakon o radu striktno 

nalaže preraspodjelu radnog vremena i prekovremeni rad te se sve izvan radnog vremena 

mora dodatno plaćati. Išli smo na neki veći standard s obzirom da sva gradska groblja imaju u 

12 h sprovode, onaj tko želi doći na sprovod doći će i u 12 h, pijetet se prema pokojniku mora 

iskazati, ali mora se uzeti u obzir i rad radnika koji u ovim teškim, vrućim vremenima 

iskapaju grobove od 6h pa do 14 h te se kasnije isti moraju i zakapati, znači ne radi se striktno 

o osmosatnom radnom vremenu. Ako ljudi žele mogu platiti prekovremeno, to imamo 

iskazano i u cjeniku, međutim većina njih se odluči na termin koji imamo određeni te je taj 

termin dogovoreni sa svećenikom koji se istog drži.   

T. Buden - dajem pohvalu vezano uz promidžbu Općine Maruševec našoj Mirjani Podbojec 

za zasluženo 2. mjesto Udruge žena Maruša na štruklijadi u Jarmini.  

S. Cerjan - kada će biti priključak na kanalizaciju u Donjem Ladanju, Koretincu te da li je 

obavljeni tehnički pregled te što je sa onima koji nisu u mogućnosti biti priključeni na 

kanalizaciju, koji nisu dobili ni šahtove?  
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Načelnik - tehnički pregled zbog nedostataka koji su utvrđeni na prometnicama je zakazan za 

7. mjesec te nakon toga Varkom šalje obavijesti kućanstvima od kad do kad bi se trebali 

priključiti na aglomeraciju. Taj period bi trebao biti unutar tri mjeseca od dobivanja 

obavijesti. Što se tiče onih koji su prenisko, njima će biti postavljene pumpe, što Varkom već 

pregledava i za model pumpe su se već odlučili. Nakon što se kućanstva obavijeste da se 

mogu spojiti, predstavnici Varkom-a obići će sva kućanstva i utvrditi gdje treba biti 

postavljena pumpa, a nakon toga ćemo dobiti broj tih lokacija i morat ćemo osigurati sredstva 

u proračunu da bismo te pumpe nabavili.  

S. Cerjan - da li će biti osigurana na području Općine Maruševec dezinsekcija komaraca?  

Načelnik – tražili smo  informacije od Veterinarske stanice Varaždin tko može provoditi 

dezinsekciju komaraca, a to mogu oni, ali financiranje dezinsekcije komaraca iznosilo bi oko 

20.000,00 eura za područje cijele Općine Maruševec. 

S. Cerjan – vezano za NK Rudar 47, ima pritužbi na rast trave koja nije trava koja bi trebala 

biti za travnjak, da li je to bilo predviđeno kakvim ugovorom, koje radove su oni trebali 

obaviti, da li je to u troškovniku, kakva je podloga napravljena s obzirom da oni 2x dnevno 

moraju zalijevati travu koja raste tako kako raste, načelnik je obećao navodnjavanje, ali to će 

isto odnijeti veliki trošak vode te mi je rečeno da je prošle godine potrošeno oko 3.000,00 

eura za vodu samo zbog navodnjavanja. Da li bih mogla dobiti na uvid sklopljeni ugovor za 

radove na igralištu, račune, zapisnik o primopredaji radova ako su napravljeni, kakva je 

podloga za travu s obzirom da se ima najviše prigovora za travu i koliki je do sada trošak 

vode?  

Načelnik – dobit ćete traženu dokumentaciju.  

A. Vincek – zašto kod nje postoje tri domaćinstva do kojih još uvijek nije iskopano za 

kanalizaciju?  

Načelnik – rečeno mi je da će to ići kod Aglomeracije 2. Trošak spajanja je na trošak 

kućanstva te postoji obveza spajanja na aglomeraciju kada bude gotova.  

Predsjednik – tko će se moći spojiti gravitacijom spojiti će se gravitacijom i to će biti 

najjednostavnije i najlakše i taj snosi sam troškove, kod onih koji će trebati drugačiji vid 

spajanja trebat će se strogo definirati koji je njihov trošak , a koji je trošak Općine, postoji niz 

stvari koje zadnjim dijelom Aglomeracije preskočene, a bile su dogovorene, kao npr. u 

Donjem Ladanju, Koretincu, Selniku,   

D. Kišić - da li ima kakvih pomaka vezano na inicijativu uspostavljanja širokopojasnog 

interesa, zadnja informacija kojom raspolažem je ta da se bio raspisao natječaj za idejno 

rješenje te da li se krenulo u tom smjeru.  

Načelnik – vezano za Internet, nabava je raspisana, bilo je žalbi, ponuđač je poslao odgovore 

i trenutno se nabava nalazi na T-Com-u da odluči da li će žalbe biti usvojene ili ne. Troje je 

dalo ponude, a to su Magic Net, T-Com i Ericsson Nikola Tesla, a radi se o ponudi za IoT. 

M. Podbojec - vezano za odvodne kanale, pogotovo onaj koji teče od stare općine te se 

proteže kroz Seretineke te dolazi do nas, apelira na čišćenje tih kanala jer sva oborinska voda 

dolazi do nas te moli da se obavijeste nadležni da očiste kanal koji se nalazi niže od mene.  

Zanima me stanje iza Ločnjaka, močvara, da li se može utjecati na vlasnika da isto sanira te ju 

zanima kako će se isti priključiti na vod kanalizacije, ako je priključak s druge strane. Kome 

se ljudi mogu obratiti za obilazak Etnokuće te je moj prijedlog da se kontakt objavi na 

stranicama Općine Maruševec. 

Načelnik – poslat ćemo komunalnog redara da provjeri situaciju na Ločnjak.  

Etnokućom upravlja KUD Klaruš Maruševec te se zainteresirani za pregled iste mogu najaviti 

na Općinu. 
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T. Kelemen – što se tiče stambene zone Donje Ladanje, zanima me u kojoj se fazi to nalazi te 

da li je završeni projekt za rekonstrukciju vatrogasnog doma.   

Načelnik – krenuto je od nastavka gdje je završena dionica u stambenoj zoni prema Općini 

Vinica, potegnuti je vodovod, napravljena je sanitarna kanalizacija i sad se ide prema 

vatrogasnom domu. Rekonstrukcija vatrogasnog doma se radi. 

R. Podbojec – svjedok sam divljačkih vožnji pojedinaca kojih je teško identificirati s 

Quadovima, Kroserima u kasnim večernjim satima te moli da se obavijesti Policijska postaja 

da se pojačaju ophodnje.  

Načelnik – obavijestit ćemo Policijsku postaju Ivanec te apeliram da ljudi kada primijete da 

se na taj način remeti javni red i mir sami pozovu policiju. 

Predsjednik – donijeli smo novu Odluku o nagrađivanju učenika, završila je školska godina 

pa me zanima koliko je učenika nagrađeno, o kojem se financijskom iznosu radi. Učenici su 

bili pozvani i za Dan Općine u Općinu Maruševec kojom prilikom su im podijeljene 

zahvalnice pa me zanima po kojoj Odluci Općinskog vijeća su te zahvalnice podijeljene jer je 

Općinsko vijeće prije toga doneslo Odluku o nagrađivanju učenika koja govori o tome da na 

kraju školske godine nagrađujemo učenike novčanim iznosom za ostvarene rezultate, nije se 

poštovala Odluka Općinskog vijeća jer nije poznato s kojeg konta je plaćena podjela 

zahvalnica.   

Načelnik- može se dati spisak učenika i iznosa. Učenici su nagrađeni prema Odluci 

Općinskog vijeća novčanim iznosom, a što se tiče primanja to je bilo upriličeno u sklopu 

Dana Općine na temelju popisa kojeg je dostavila škola, učenicima su bile uručene samo 

zahvalnice za njihov nastup na natjecanjima, a obavijestili smo ih tom prilikom da oni koji su 

ostvarili zapažene rezultate da će biti nagrađeni novčanim iznosom.  

Predsjednik - na kraju web stranice Općine Maruševec nalazi poveznica za pristup Facebook 

stranici, čijim klikom na nju se otvara profil načelnika na kojoj se provodila politička 

kompanija za parlamentarne izbore i za izbore za EU parlament te mještani Općine 

Maruševec smatraju da to nije prihvatljivo. 

Načelnik – ja tu ne vidim nikakvo kršenje. 

Predsjednik – pozivao sam u više navrata i molio da se Udruzi žena Maruša dodijeli prostor 

adekvatan za njihov rad,  kod donošenja proračuna ste rekli da ćete gđu. Podbojec pozvati na 

sastanak zanima me da li je došlo do tog sastanka i da li ste se što dogovorili.   

Načelnik – bilo je dogovoreno da se obavi razgovor sa MO, MO I nije jednoglasno prihvatio 

da se ustupi Društveni dom Maruševec Udruzi Maruša.   

 

Predsjednik predlaže da se dopuna dnevnog reda „Donošenje Zaključka o oslobađanju 

Osnovne škole „Gustav Krklec“ Maruševec od plaćanja komunalnog doprinosa za gradnju 

školske sportske dvorane u Gredi“ uvrsti kao 14. točka dnevnog reda današnje sjednice 

Općinskog vijeća.   

 

Predsjednik – daje na glasanje prijedlog da se kao 14. točka dnevnog red „Donošenje 

Zaključka o oslobađanju Osnovne škole „Gustav Krklec“ Maruševec od plaćanja komunalnog 

doprinosa za gradnju školske sportske dvorane u Gredi“ stavi u dnevni red  

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

Dopunu dnevnog reda  

točka 14.  Donošenje Zaključka o oslobađanju Osnovne škole „Gustav Krklec“ 

Maruševec od plaćanja komunalnog doprinosa za gradnju školske sportske dvorane u 

Gredi 
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Predsjednik je za sjednicu predložio slijedeći 

 

 

                                                                DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika sa 23. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 18. 

travnja 2024.g., 

2. Donošenje Odluke o donošenju Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine 

Maruševec za razdoblje od 1. siječnja 2024. – 30. lipnja 2024. g 

3. Donošenje 1. Izmjena i dopuna Proračuna Općine Maruševec za 2024. godinu 

4. Donošenje 1. izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture na 

području Općine Maruševec za 2024. godinu 

5. Donošenje 1. izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture na 

području Općine Maruševec za 2024. godinu 

6. Donošenje 1. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u društvenim i srodnim 

djelatnostima na području Općine Maruševec za 2024. godinu 

7. Donošenje 1. izmjena i dopuna Programa raspodjele sredstava za potrebe socijalne skrbi 

u 2024. godini 

8. Donošenje 1. izmjena i dopuna Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2024. 

godinu 

9. Donošenje Odluke o agrotehničkim mjerama i mjerama za uređivanje i održavanje 

poljoprivrednih rudina na području Općine Maruševec 

10. Donošenje Odluke o usvajanju Izvješća o provedbi Godišnjeg plana upravljanja 

imovinom u vlasništvu Općine Maruševec za 2023. godinu 

11. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu općinskog načelnika za razdoblje od 

1. siječnja do 30. lipnja 2024. godine 

12. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća Uprave groblja – „Markom“-a d.o.o. o 

realizaciji Programa redovnog i investicijskog održavanja groblja u Maruševcu i 

Druškovcu za 2023. godinu 

13. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o poslovanju Markom-a d.o.o. sa 

prihodima i rashodima u razdoblju od 01.01.2023. do 31.12.2023.g. 

14. Donošenje Zaključka o oslobađanju Osnovne škole „Gustav Krklec“ Maruševec od 

plaćanja komunalnog doprinosa za gradnju školske sportske dvorane u Gredi  

 

 

Općinsko vijeće jednoglasno je prihvatilo predloženi dnevni red. 

 

 

Točka 1. 

Usvajanje zapisnika sa 23. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 18. 

travnja 2024.g. 

 

Predsjednik - ima li netko kakvih primjedbi ili dopuna na zapisnik sa 23. sjednice? 

 

Primjedbi i dopuna nije bilo. 
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Općinsko vijeće sa 12 glasova za i 1 suzdržan  donosi 

 

 

ZAKLJUČAK 

Usvaja se zapisnik sa 23. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 18. 

travnja 2024.g. 

 

 

 

Točka  2. 

Donošenje Odluke o donošenju Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine 

Maruševec za razdoblje od 1. siječnja 2024. – 30. lipnja 2024. g 

 

Predsjednik – daje uvodnu riječ načelniku.  

Načelnik – za prvih šest mjeseci ove godine prihodi su 1.648.764,00 eura, rashodi su oko 

841.746,00 eura, u usporedbi sa prošlom godinom radi se o rastu od 27% na prihodovnoj 

strani i rastu od oko 30% na rashodovnoj strani. Neke stavke, pogotovo u MO su se povećale 

tako smo i predložili rebalans koji slijedi zbog nabavnih cijena na tržištu, a i radova koji se 

odvijaju.  

 

U raspravi su sudjelovale vijećnice J. Kundija-Gradiček, načelnik, A. Vincek, S. Cerjan. 

 

Predsjednik – dajte točku 2. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

 

                                                          O  D  L  U  K  U 

      

                                                                      I 

Donosi se Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Maruševec za razdoblje od 

01.01.2024. – 30.06.2024. godine. 

 

                                                                      II 

              

Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Maruševec za razdoblje od 01.01.2024. 

do 30.06.2024. i tablični dio Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine 

Maruševec čine sastavni dio ove Odluke. 

 

 

                                                                      III 

Ova Odluka objaviti će se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“. 
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Točka 3. 

Donošenje 1. Izmjena i dopuna Proračuna Općine Maruševec za 2024. godinu  

 

Predsjednik – dajem uvodnu riječ načelniku 

Načelnik – pripremljeni je rebalans te su u međuvremenu došle nove odluke vezano za nove 

projekte koje nismo dobivali te koje moramo uskladiti da bi ih na početku nove školske 

godine mogli realizirati, zato je i taj amandman i predan, a vezano je za projekt STEM 

radionica u Osnovnoj školi Gustav Krklec Maruševec. U izvršenju proračuna se vidjelo da se 

dižu neke stavke, to su stavke najamnine i zakupnine, intelektualne usluge vezano uz procjenu 

vrijednosti nekretnina radi pripreme nekretnina za prodaju, uređenje i opremanje Doma 

kulture u Čalincu, spremnici za otpad, izrada uzdignute plohe, pješački prijelaz, interventno 

održavanje vodovodne mreže, sufinanciranje programa produženog boravka, potpora 

umirovljenicima i korisnicima osobne imovine, troškovi za izdavanje natječaja i oglasa, 

zaštita okoliša, sanacija divljih deponija, održavanje javne rasvjete, uređenje kapelica u 

Novakima i Druškovcu, u stambenoj zoni smo  podigli isto stavku radi druge faze koja se tiče 

oborinske odvodnje, DTK mreže, podigla se stavka vezana uz sterilizaciju, čipiranje, 

kastraciju, prometni znakovi, deratizacija. Na temelju predloženog rebalanasa predlažem i 

amandman da se u prihodovnom dijelu proračuna doda nova stavka na kontu 633114 

Kapitalne pomoći iz državnog proračuna – Ministarstvo demografije i useljeništva koja iznosi 

30.000,00 eura. U rashodovnom dijelu Proračuna da se doda nova stavka pod kontom 

3682770 Projekt STEM radionica u OŠ „Gustav Krklec“ Maruševec koja iznosi 30.000,00 

eura. Nakon toga sveukupni prihodi i primici 1. Izmjena i dopuna proračuna Općine 

Maruševec za 2024. iznosili bi 4.361.000,00 eura, isto kao i  rashodi i izdaci.  

 

U raspravi su sudjelovale vijećnice J. Kundija-Gradiček, S. Cerjan, načelnik, A. Vincek, 

pročelnica.  

 

Predsjednik -  daje točku 3. na glasanje 

 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

 

1. Izmjene i dopune 

Proračuna Općine Maruševec za 2024. godinu 
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Točka 4. 

Donošenje 1. izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture na 

području Općine Maruševec za 2024. godinu 

 

 

Rasprave nije bilo.  

 

Predsjednik - daje točku 4. na glasanje  

 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  

 

1.  izmjene i dopune 

Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine Maruševec za 2024. 

godinu 

 

 

 

Točka 5. 

Donošenje 1. izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture na 

području Općine Maruševec za 2024. godinu 

 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik -  daje točku 5. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

 

1.  izmjene i dopune 

Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Maruševec za 

2024. godinu 

 

 

 

 

Točka 6. 

Donošenje 1. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u društvenim i srodnim 

djelatnostima na području Općine Maruševec za 2024. godinu 

 

Predsjednik - ima li netko kakvih pitanja? 

 

S. Cerjan – kada će se izdati Općinski list budući da je planirano 3.600,00 eura za isto. 

Načelnik – prije izbora  
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Predsjednik -  daje točku 6. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

1.  izmjene i dopune 

Programa javnih potreba u društvenim i srodnim djelatnostima na području Općine 

Maruševec za 2024. godinu 

 

 

 

Točka 7. 

Donošenje 1. izmjena i dopuna Programa raspodjele sredstava za potrebe socijalne 

skrbi u 2024. godini 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik -  daje točku 7. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

1. izmjene i dopune 

Programa raspodjele sredstava za potrebe socijalne skrbi u 2024. godini 

 

 

I 

U Programu raspodjele sredstava za potrebe socijalne skrbi u 2024. godini („Službeni vjesnik 

Varaždinske županije“ broj 128/23) točka II. mijenja se i glasi: 

 

„II 

Ovim Programom utvrđuje se raspodjela sredstava za potrebe socijalne skrbi osigurana 

Proračunom Općine Maruševec za 2024. godinu u iznosu od = 311.500,00 eura.“ 

 

II 

1. Izmjene i dopune Programa raspodjele sredstava za potrebe socijalne skrbi u 2024. godini 

objaviti će se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“. 

 

 

Točka 8. 

Donošenje 1. izmjena i dopuna Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2024. 

godinu 

 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik -  daje točku 8. na glasanje 
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Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

 

1. izmjene i dopune 

Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2024. godinu 

 

 

I. 

U Programu utroška sredstava šumskog doprinosa za 2024. godinu („Službeni vjesnik 

Varaždinske županije“ broj 128/23) članak 2. mijenja se i glasi: 

 

„Članak 2. 

Prihod sredstava šumskog doprinosa za 2024. godinu planiran u visini od 20.000,00 eura, 

utrošiti će se u svrhu izgradnje komunalne infrastrukture, prema Programu gradnje objekata i 

uređaja komunalne infrastrukture na području Općine Maruševec za 2024. godinu na stavci 

42131030 – Izvođenje radova modernizacije nerazvrstanih cesta na području Općine 

Maruševec, a u skladu s namjenom utvrđenom člankom 69. stavkom 3. Zakona o šumama 

(„Narodne novine“ broj 68/18, 115/18, 98/19, 32/20, 145/20, 101/23).“ 

 

II. 

1. Izmjene i dopune Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2024. godinu objaviti 

će se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“. 

 

 

 

Točka 9. 

Donošenje Odluke o agrotehničkim mjerama i mjerama za uređivanje i održavanje 

poljoprivrednih rudina na području Općine Maruševec 

 

 

Predsjednik – dajem uvodnu riječ pročelnici 

 

Pročelnica – imamo prijedlog nove Odluke o agrotehničkim mjerama, do sada i još uvijek je 

na snazi  Odluka o agrotehničkim mjerama za uređivanje i održavanje poljoprivrednih rudina 

Općine Maruševec koja je bila objavljena u Službenom vjesniku Varaždinske županije broj 

54/19, osnovni razlog zbog kojeg smo prišli izradi nove Odluke o agrotehničkim mjerama je 

taj što se u međuvremenu izmijenio Zakon o poljoprivrednom zemljištu i u tim izmjenama 

Zakona u poljoprivrednom zemljištu predviđeno je i propisano je da nadzor nad provođenjem 

Odluke provodi službenik upravnog odjela kojem je u opisu poslova radnog mjesta obavljanje 

nadzora provođenja Odluke o agrotehničkim mjerama. Do sada je u Zakonu pisalo da nadzor 

nad provođenjem ove Odluke obavlja isključivo poljoprivredni redar te nam je to otežavalo 

provođenje navedene Odluke jer mi nemamo poljoprivrednog redara, a komunalni redar nije 

imao ovlaštenje za nadzor na poljoprivrednom zemljištu. Budući da je to bio problem u cijeloj 

RH, jer većina JLS nema poljoprivrednog redara iz toga razloga je bilo dosta primjedbi na dio 

Zakona koji se odnosi na provedbu ovih mjera pa je Zakon izmijenjen te smo i mi napravili 

ovu Odluku kojom je propisano da nadzor nad provođenjem Odluke provodi službenik 

jedinstvenog upravnog odjela kojem je u opisu posla radnog mjesta obavljanje nadzora 

provođenja odluke, a to je u  Općini Maruševec prema Pravilniku o unutarnjem redu 

Jedinstvenog upravnog odjela komunalni redar. Daljnje izmjene koje su u novoj Odluci u 

odnosu na dosadašnju odluku odnose se na prekršajne odredbe, do sada smo imali prekršaje 
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propisane u kunama te su sada sve kazne za  prekršaje u čl. 24. izrečene u eurima, novčane 

kazne predviđene su od 100,00 eura pa nadalje te smo se vodili time da ako se kazna plaća 

odmah tada se plaća ¾ tako te je to manji iznos od 100,00 eura pa ako bi išli sa minimalnim 

iznosima kazne ne bi bilo koristi od toga, tako da smo došli do stajališta da bi minimalna 

kazna iznosila 100,00 eura. Ostale izmjene se odnose na izmjene terminologije koja se koristi 

u izmjenama Zakona.  

 

Predsjednik -  daje točku 9. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ODLUKU 

o agrotehničkim mjerama i mjerama za uređivanje i održavanje poljoprivrednih rudina 

na području Općine Maruševec 

 

 

 

Točka 10. 

Donošenje Odluke o usvajanju Izvješća o provedbi Godišnjeg plana upravljanja 

imovinom u vlasništvu Općine Maruševec za 2023. godinu 

 

Predsjednik – daje uvodnu riječ pročelnici. 

 

Pročelnica – sve piše u Izvješću. 

 

U raspravi su sudjelovali vijećnici R. Podbojec, S. Cerjan, pročelnica. 

 

Predsjednik -  daje točku 10. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ODLUKU 

o usvajanju Izvješća o provedbi Godišnjeg plana upravljanja imovinom u vlasništvu 

Općine Maruševec za 2023. godinu 

 

 

 

Točka 11. 

Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu općinskog načelnika za razdoblje od 

1. siječnja do 30. lipnja 2024. godine 

 

Predsjednik – dajem uvodnu riječ načelniku 

Načelnik – stojim na raspolaganju za pitanje 

S. Cerjan - vezano na aktivnosti za ishođenje potrebnih dozvola radi pripreme idejnog 

rješenja za ribnjake da li se krenulo od idejnog rješenja. Da li postoje kontakti sa grofom 

Pongratz glede revitalizacije Dvorca Maruševca te da li se može ići pogledati prvi kat Dvorca. 

Načelnik – pripremamo rješenje. Dopis je upućen Ministarstvu kulture oko neodržavanja 

Dvorca, nemogućnosti obilaska i sl., isti se nisu javili, tj. nismo dobili nikakvu povratnu 

informaciju od njih. Dva mjeseca nakon upućenog dopisa Ministarstvu, Inspekcijski nadzor 

Ministarstva kulture izašao je na teren i utvrdili su da je s Dvorcem sve uredu te da nema 
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nikakvo kršenje Zakona glede neodržavanja Dvorca. Dvorac bi se  trebao otvoriti vikendom, u 

8. mjesecu biti će održana manifestacija u Dvorcu. U interesu nam je da se Dvorac uredi i 

opremi ali to se ne može bez suglasnosti vlasnika Dvorca. 

 

Predsjednik -  daje točku 11. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

ZAKLJUČAK 

 

I 

Općinsko vijeće Općine Maruševec prima na znanje i usvaja Izvješće o radu općinskog 

načelnika Općine Maruševec za razdoblje od 1. siječnja 2024. do 30. lipnja 2024. godine, 

KLASA: 024-01/24-01/1, URBROJ: 2186-17-02-24-1 od 9. srpnja 2024. godine. 

 

II 

Izvješće iz točke I sastavni je dio ovog Zaključka. 

 

 

 

Točka 12.  

 

Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća Uprave groblja – „Markom“-a d.o.o. o 

realizaciji Programa redovnog i investicijskog održavanja groblja u Maruševcu i 

Druškovcu za 2023. godinu 

 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik -  daje točku 12. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

ZAKLJUČAK 

 

I 

Prihvaća se Izvješće Upravitelja groblja – «Markom»-a d.o.o. o realizaciji Programa redovnog 

i investicijskog održavanja groblja u Maruševcu i Druškovcu za 2023. godinu. 

 

II 

Izvješće iz točke I sastavni je dio ovog Zaključka. 

 

 

 

Točka 13.  

 

Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o poslovanju Markom-a d.o.o. sa 

prihodima i rashodima u razdoblju od 01.01.2023. do 31.12.2023.g. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik -  daje točku 13. na glasanje 
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Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

 

ZAKLJUČAK 

 

I 

Prihvaća se Izvješće o poslovanju „Markom“-a d.o.o. za razdoblje od 01.01. do 31.12.2023. 

godine. 

 

II 

Izvješće iz točke I sastavni je dio ovog Zaključka. 

 

 

 

Točka 14.  

Donošenje Zaključka o oslobađanju Osnovne škole „Gustav Krklec“ Maruševec od 

plaćanja komunalnog doprinosa za gradnju školske sportske dvorane u Gredi 

 

Predsjednik – dajem uvodnu riječ načelniku  

 

Načelnik – ravnatelj OŠ je uputio zamolbu za oslobađanje plaćanje komunalnog doprinosa za 

izgradnju sportske dvorane kod Područne škole Greda-Jurketinec, budući da je navedena 

Odluka potrebna kod prijave na natječaj predlažem da se donese zaključak o oslobađanju 

plaćanja komunalnog doprinosa.  

 

D. Kišić – zanima me komparacija Greda, Druškovec, koje su mjere izgrađenih dvorana 

 

Načelnik –  razlika je u veličinama, U Druškovcu je u planu Dvorana 14x14, a u Gredi-

Jurketinec 10x10 sa svlačionicama, skladištem, hodnikom.  

 

 

Predsjednik -  daje točku 14. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ZAKLJUČAK 

 

I 

Osnovna škola „Gustav Krklec“ iz Čalinca 78 kao investitor gradnje građevine od interesa za 

Općinu Maruševec u potpunosti se oslobađa obveza plaćanja izračunatog komunalnog 

doprinosa za rekonstrukciju zgrade javne i društvene namjene (osnovnoškolska ustanova), 2. 

b skupine, dogradnja sportske dvorane u sklopu područne škole na postojećoj građevnoj 

čestici 2256/1 k.o. Maruševec (Greda, Greda 191). 

 

II 

Ovlašćuje se Jedinstveni upravni odjel Općine Maruševec, da sukladno točki I ovog Zaključka 

izda Osnovnoj školi „Gustav Krklec“ Rješenje o potpunom oslobađanju obveze plaćanja 

obračunatog komunalnog doprinosa za rekonstrukciju zgrade javne i društvene namjene 
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(osnovnoškolska ustanova), 2. b skupine, dogradnja sportske dvorane u sklopu područne škole 

na postojećoj građevnoj čestici 2256/1 k.o. Maruševec (Greda, Greda 191). 

 

III 

Zaključak stupa na snagu danom donošenja.  

 

 

Sjednica je završila u 20:40 sati. 

                 

 

 

 

VODITELJICA ZAPISNIKA                                                            PREDSJEDNIK  

                                                                                                      OPĆINSKOG VIJEĆA 

 

____________________                                                         __________________________                                                     

  Spomenka Belcar                                                                                 Damir Šprem   


